
 

 

Αθήνα, 09.07.2024 

 

Ερώτηση 

 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 

Θέμα: «Αδυναμία εφαρμογής Μέτρου 5.2 για αποκατάσταση ζημιών σε Έβρο, 

Θεσσαλία και Φθιώτιδα» 

Το Μέτρο 5.2 «Επενδύσεις αποκατάστασης των ζημιών που προκαλούνται στο 

γεωργικό κεφάλαιο (φυτικό, ζωικό, και πάγιο) από φυσικά φαινόμενα, δυσμενείς 

καιρικές συνθήκες και καταστροφικά γεγονότα» προκηρύχθηκε με στόχο να στηρίξει 

την οικονομία των παραγωγών, οι οποίοι δεν έχουν τη δυνατότητα να 

αντιμετωπίσουν τις δαπάνες επανόρθωσης των ζημιών, που προκλήθηκαν στη 

γεωργία και κτηνοτροφία από φυσικές καταστροφές και δυσμενή καιρικά φαινόμενα 

ή κλιματικά γεγονότα, και να συνεχίσουν ομαλά την παραγωγική τους 

δραστηριότητα. 

Το καθεστώς ενίσχυσης εφαρμόζεται στις ΠΕ Καρδίτσας, Τρικάλων, Λάρισας και 

Μαγνησίας της Περιφέρειας Θεσσαλίας που επλήγησαν από την κακοκαιρία «Daniel» 

και τις πυρκαγιές του Ιουλίου 2023, την περιοχή του Δήμου Δομοκού της ΠΕ 

Φθιώτιδας, της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας που επλήγη από την κακοκαιρία 

Daniel, καθώς και στους Δήμους Αλεξανδρούπολης και Σουφλίου της ΠΕ Έβρου, της 

Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης, που επλήγησαν από την 

καταστροφική πυρκαγιά του Αυγούστου 2023. 

Όμως όπως καταγγέλλεται από κτηνοτρόφους οι προϋποθέσεις που θέτει το 

πρόγραμμα (προπληρωμή των χρημάτων, φορολογική και ασφαλιστική 

ενημερότητα, κ.α) είναι αποτρεπτικές για τους πλημμυροπαθείς, και ότι μέχρι 

σήμερα, παρά την παράταση που δόθηκε, δεν υπάρχει ούτε μία οριστικοποιημένη 

αίτηση. 

Επειδή οι κτηνοτρόφοι που επλήγησαν από τις πυρκαγιές και την πλημμύρα 

παραμένουν ένα χρόνο σχεδόν μετά χωρίς ζώα και εγκαταστάσεις και συνεπώς 

έχασαν μια ολόκληρη γαλακτοκομική και κρεταοπαραγωγική περίοδο και είναι χωρίς 

εισόδημα, 

 Επειδή η στήριξη των κτηνοτρόφων των πληγεισών περιοχών αποτελεί αδήριτη 

ανάγκη για να μπορέσουν να συνεχίσουν την παραγωγική δραστηριότητα,  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5740

Ημερομ. Κατάθεσης:

9/7/2024



Ερωτάται ο Υπουργός: 

1. Πόσες αιτήσεις κτηνοτρόφων και πόσες μελισσοκόμων ανά περιοχή (Έβρος, 

Θεσσαλία, Φθιώτιδα) για την εφαρμογή του εν λόγω Προγράμματος, έχουν 

υποβληθεί έως σήμερα και πόσες εξ αυτών έχουν οριστικοποιηθεί; Σε τι 

ποσοστό των πληγέντων κτηνοτρόφων και μελισσοκόμων αναλογούν αυτές; 

2. Ποιο το ακριβές χρονοδιάγραμμα καταβολής των σχετικών αποζημιώσεων; 

3. Προτίθεσθε να προβείτε σε τροποποιήσεις ώστε να διορθωθούν οι αστοχίες, 

υπερβολικές απαιτήσεις και ασάφειες της προκήρυξης του συγκεκριμένου 

υπομέτρου, ώστε να αποφευχθεί η διαφαινόμενη αποτυχία του και η 

οικονομική καταστροφή των κτηνοτρόφων; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Τζούφη Μερόπη 

Φωτίου Θεανώ 

 

 




